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1. koosoleku toimumise aeg ja koht: 31. oktoober 2024, Uulu Põhikool

2. koosoleku algus- ja lõpuaeg: 16.30- 18.00

3. koosoleku juhataja ja protokollija ees- ja perekonnanimi: juhataja Monika Kunder, 

protokollija Gerli Jürima

4. koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmete ees- ja perekonnanimed: Gerli Jürima, 

Urmas Aava, Ethel Alviste, Kristi Kostenok, Ave Pärnaste, Katelin Keeman, Pille Siitan, 

Monika Kunder, Kätlin Janson, Mari Merimaa, Anu Tuisk, Reilika Kiviselg

5. koosolekult puudunud hoolekogu liikmete ees- ja perekonnanimed: Stinali Merivee, 

Kadri Kõresaar

6. koosolekule kutsutud isikute ees- ja perekonnanimed: Margit Saar

7. kinnitatud päevakord:

7.1. 2024/25 õppeaasta
7.2. Arvamuse andmine kooli õppekava muudatustele

Alus: Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus § 73 lg 1 p 3

7.3. Direktori ootus hoolekogule ja vastupidi
7.4. Jooksvad küsimused

8. koosolekul sõna võtnud isikute nimed ja ettepanekud:

8.1. 2024/2025 õppeaasta

Gerli Jürima andis ülevaate sellel õppeaastal alustanud uutest õpetajatest ning 

fookuses olevatest teemadest (ajakohastatud õppekava rakendamine, VEPAga 

jätkamine, LKKga jätkamine) ning muudatustest õppekorralduses (nt arvutiõpetus 

2. ja 3. klassis, mitteeristava hindamise osakaalu suurenemine, muudatused 

tehnoloogia/käsitöö/kodunduse õpetamises).

8.2. Arvamuse andmine kooli õppekava muudatustele

Gerli Jürima tegi ülevaate ajakohastatud õppekavas olevatest suurematest 

muudatustest - väljundipõhisusest, muudatustest õppekorralduses, hindamises ja 

tunnijaotuses.

8.3. Direktori ootus hoolekogule ja vastupidi

https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv


Direktor Margit Saar rääkis hoolekogule, mis on olnud tema peamised 

tegevussuunad ( september- tutvumisvestlused, oktoober - eelarve). Hoolekogule 

on direktoril üks ootus- soovib, et ollakse konkreetsed ja otsekohesed. 

Probleemide korral edastada need koheselt direktorile ning seejärel leida 

koostöiselt lahendusi. Mured, ettepanekud jms võib edastada kirja teel, aga võib 

ka lihtsalt astuda koolimajast direktori kabinetist läbi ja rääkida.

Monika Kunder: Hoolekogu ootused: 1) kuna Uulu kool on olnud 

kogukonnakool, siis hoolekogu soovib jätkuvalt kaasatust ning koostööd; 2) enne 

toimiva struktuuri ja tegevuste muutmist võiks uus juht viia ennast toimuvaga 

rohkem kurssi ning oma mõtet esialgu mitte väga peale suruda.

8.4. Jooksvad küsimused

8.4.1. Direktori tutvumine õpilaste ja kollektiiviga?

Kiviselg: Kuidas on esimeste kuude jooksul toimunud tutvumine õpilaste ning 

kolleegidega, kui palju puutub direktor erinevate osapooltega kokku. Mitmed 

õpilased ei teadvat kes on direktor, sest teda on koolimajas vähe näha. 

Saar: Julgemad on rohkem suhelnud ja isegi minu kabinetis käinud. Rohkem 

suhtlemist õpilastega hakkab olema novembrikuus, kui on plaan hakata tutvuma 

õppetööga ning vaadelda tunde ja seejuures suhelda ka õpilastega.

Aava: Kuidas on läbisaamine kollektiiviga?

Saar:  Kollektiivis on mõned tulipunktid, on olnud palju muid tegemisi ja olen 

olnud kollektiivist veidi kaugel.

8.4.2. Uulu kooli maine ja mainekujundus

Kunder: On olnud kuulda nagu poleks Uulu koolil mainet? 

Saar: Minu väljaütlemisest on jäänud vale arusaam, ma pole maine kohta midagi 

halvasti öelnud. Eesmärk, nt tunnuslauset leida, on pigem sooviga Uulu kooli 

rohkem ja suuremas pildis kuvada.

8.4.3. Õpetajate kollektiivne pöördumine vallavalitsuse poole

Kunder: Avalikult on valla dokumendiregistris näha, et Uulu kooli õpetajad on 

teinud vallavalitsusele ühispöördumise, kas tohib teada, mis on selle sisuks?



Aava: Tundub, et tegeletakse asjadega, mis pole kõige esmasemad, aga nt 

elementaarsed tegevused, milleks on nt kollektiiviga suhete loomine, on jäänud 

tahaplaanile. Loodetavasti saavad asjad õpetajatega omavahel selgeks räägitud.

Saar: See on teema, millega tuleb tõsiselt tegeleda ja tegeletaksegi. Vald on väga 

toetav ning see probleem tuleb lahendada.

Kunder: Olukord on minu arvates tõsine, sest kui juba on tunda, et õpetajad on 

mõjutatud, siis jõuab mõju ka lasteni ja lõpuks ka kodudesse. 

8.4.4. Tagasiside evakuatsiooniõppusele

Pärnaste: 2. kl lapsevanematelt on tulnud tagasiside evakuatsiooniõppuse kohta. 

Lapsed olid osad sokkis õues.

Jürima: Õues pidid lapsed olema maksimaalselt 15 minutit. Kuna oli lavastatud 

väga realistlik olukord, siis peakski nii võtma, et tekiks arusaam, mida see 

päriselus võiks tähendada. Õpetajad rääkisid kindlasti ka pärast õppust klassides 

toimunust ning selgitasid samuti, mida tähendab õppus ja mida reaalne olukord. 

8.4.5. Vilistlaste kokkutuleku ärajäämine

Kunder: Minult on küsitud, miks jääb ära vilistlaste kokkutulek?

Jürima: Kuna augusti lõpus olime olukorras, kus puudus direktor, siis otsutasid 

õpetajad ühiselt, et olles sellel hetkel teadmatuses, mis saama hakkab, lükata 

kokkutulek 5 aastat edasi. 

8.4.6. Staadionile varjualuse ehitamisest

Kunder: Seoses staadionile ehitatava varjualusega on olnud suur 

segadus.Tänaseks on 5 meetrine alus valmis.

Saar: Töö läheb kallimaks kui see esialgu pidi olema. Raha võetakse kooli 

eelarvest.

8.4.7. Murekohad mõnede aineõpetajatega

Siitan: Rahvatantsuõpetaja suhtumine õpilastesse on liiga karm, lapsed kurdavad, 

et peavad tegema nt kätekõverdusi.

Jürima: Rahvatantsuõpetajal on esimesest tunnist alates õpilastele teada antud, et 

distsipliin on selles tunnis oluline, sest rahvatantsus on vaja koostööd ja iga lüli on 

väga oluline. Korrarikkumiste korral kasutab õpetaja nt ka kätekõverduste 

tegemist või nt korrektset rivis seismist tunni lõpus. Annan mure õpetajale edasi.



Kiviselg: Tüdrukud on rahulolematud kehalise kasvatuse tundide osas. 

Õuetundides saavad jalanõud ja riided märjaks, tunnid pole vaheldusrikkad.

Jürima: Õpetaja on kooliaasta alguses andnud teada, et kehalise tundideks peavad 

olema vahetusriided ning ka teised jalanõud. Alati on neid, kelle arvates tehakse 

tunnis liiga vähe ja ka neid, kelle arvates on tunnid liiga intensiivsed. Kindlasti 

saan õpetajaga rääkida.

8.4.8. Talgud ja edaspidine vabatahtlik tegevus

Kunder: Kas ka edaspidi hakkavad vabatahtlikud saama kooli tänukirju?

Saar: Tunnustame inimeste soovi panustada ka edaspidiste suurprojektide korral.

Tuisk: Talgute info tuli liiga hilja, ettevalmistuste tegemiseks oli vähe aega ja 

plaanid olid juba tehtud.

9. Vastuvõetud otsused:

9.1. Hoolekogu kiitis õppekava muudatused heaks. Otsuse poolt 12 hoolekogu liiget. 

9.2. Edaspidi võiks selliste sündmuste puhul nagu oli nt evakuatsiooniõppus, panna 

Stuudiumisse kogu koolile pärast toimunud ühine teavitus. 

Monika Kunder Gerli Jürima

Hoolekogu esimees Hoolekogu sekretär


